
OBEC ROZDROJOVICE 

 

Zápis 

 

z 14. zasedání zastupitelstva obce Rozdrojovice konané dne 12.2.2020 v 17:30 hod. v jídelně 

Základní školy v Rozdrojovicích 

___________________________________________________________________________ 

 

 

Přítomni: Daniel Stráský, Stanislav Slouka, Martin Kružík, Jan Machát, Karel Taft, Milan 

Šťastný, Věra Svrčinová 

 

Omluveni: Věra Svídová, Oldřich Pokorný, 

 

Ověřovatelé: Karel Taft, Jan Machát 

 

Zahájení 

 

Zasedání zahájil starosta pan Daniel Stráský, který konstatoval, že zasedání je usnášeníschopné 

a jmenoval zapisovatelem pana Stanislava Slouku. Dále starosta doplnil program zasedání, kdy 

do bodu Různé zařadil dva body, a požádal zastupitele o případné další doplnění programu. 

Další body doplněny nebyly.  

Poté starosta navrhl za ověřovatele zápisu pana Karla Tafta a pana Jana Macháta a nechal 

hlasovat o programu jednání. 

 

Program :    

Zahájení a určení ověřovatelů zápisu 

1. Schválení programu jednání. 

2. Schválení zápisu a usnesení z minulého zasedání. 

3. Výběrové řízení na dodavatele stavby „Rekonstrukce místních komunikací“ výběr 

nejvýhodnější nabídky. 

4. Schválení inventarizační zprávy obce Rozdrojovice za rok 2019. 

5. Schválení inventarizační zprávy ZŠ a MŠ Rozdrojovice za rok 2019. 

6. Schválení pracovněprávního vztahu na rok 2020 na archivní činnost. 

7. Schválení vratky přeplatků za povolování vjezdu do lesa. 

8. Různé 

a) Schválení Smlouvy o smlouvě budoucí pro CETIN – rekonstrukce MK 

b) Schválení barvy fasády nového Obecního úřadu 

9. Závěr 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 1 

 

Usnesení č. 1: 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje program 14. zasedání zastupitelstva a ověřovatele zápisu. 

 

Výsledek hlasování: schváleno 

Počet hlasů: pro   7                   proti: 0                     zdržel se:  

 

 

K bodu 2 

 

Starosta předložil ke schválení zápis a usnesení ze 13. zasedání ZO a nechal o něm hlasovat. 

 

Usnesení č. 2: 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje zápis a usnesení ze 13. zasedání ZO Rozdrojovice. 

 

Výsledek hlasování: schváleno 

Počet hlasů: pro   7                   proti: 0                     zdržel se: 0 

 

 

K bodu 3 

 

Starosta předložil ZO písemnou zprávu hodnotící komise pro investiční akci „Rekonstrukce 

místních komunikací“, která doporučuje ZO nabídku podanou firmou Bohumil Toman jako 

nejvýhodnější. Dále starosta sdělil, že bylo podáno 9 nabídek, z toho byly 2 vyřazeny 

z důvodu překročení maximální možné ceny. 

 

Usnesení č. 3: 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje Zprávu o hodnocení nabídek na veřejnou zakázku malého 

rozsahu na stavební práce s názvem "Rekonstrukce místních komunikací" a zároveň 

rozhoduje v souladu s doporučením hodnotící komise o výběru nejvýhodnější nabídky podané 

účastníkem Bohumil Toman, se sídlem Turgeněvova 14, 618 00 Brno, IČ 13373081  na 

tuto veřejnou zakázku. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu k uzavření smlouvy s vybraným 

uchazečem. 

 

Výsledek hlasování: schváleno 

Počet hlasů: pro   7                   proti: 0                     zdržel se: 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 4 

 

Starosta předložil ZO ke schválení inventarizační zprávu obce Rozdrojovice za rok 2019. 

 

Usnesení č. 4: 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje inventarizační zprávu obce Rozdrojovice za rok 2019. 

 

Výsledek hlasování: schváleno 

Počet hlasů: pro   7                   proti: 0                     zdržel se: 0 

 

 

K bodu 5 

 

Starosta předložil ZO ke schválení inventarizační zprávu ZŠ a MŠ Rozdrojovice za rok 2019. 

 

Usnesení č. 5: 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje inventarizační zprávu ZŠ a MŠ Rozdrojovice za rok 2019. 

 

Výsledek hlasování: schváleno 

Počet hlasů: pro   7                   proti: 0                     zdržel se: 0 

 

 

K bodu 6 

 

Starosta předložil ZO ke schválení pracovněprávní vztah na archivní činnost pro zastupitelku 

Věru Svídovou na rok 2020. 

 

Usnesení č. 6: 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje dohodu o provedení práce na archivní činnost na rok 2020 pro 

zastupitelku Věru Svídovou. 

 

Výsledek hlasování: schváleno 

Počet hlasů: pro   7                   proti: 0                     zdržel se: 0 

 

 

K bodu 7 

 

Starosta oznámil, že obec nemůže vybírat poplatek za povolování vjezdu na lesní komunikaci, 

proto je nutné peníze, které byly z tohoto důvodu zaslány na účet obce, vrátit zpět na účet 

příslušnému plátci. 

 

Usnesení č. 7: 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje vrácení plateb za povolení vjezdu do lesa zpět na účet plátci. 

 

Výsledek hlasování: schváleno 

Počet hlasů: pro   7                   proti: 0                     zdržel se: 0 



K bodu 8 

 

a) Starosta předložil ZO ke schválení Smlouvu o smlouvě budoucí se společností CETIN 

a.s. na přeložku vyvolanou obcí Rozdrojovice za účelem rekonstrukce místních 

komunikací. 

 

Usnesení č. 8: 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí se společností CETIN a.s. na 

přeložku vyvolanou obcí Rozdrojovice z důvodu rekonstrukce místních komunikací. 

 

Výsledek hlasování: schváleno 

Počet hlasů: pro   7                   proti: 0                     zdržel se: 0 

 

 

b) Starosta předložil ZO ke schválení barvu části fasády nového obecního úřadu. Starosta 

sdělil, že zastupitelé vybírali za tří variantních návrhů (modrý, červený a cihlově 

oranžový návrh). Většina zastupitelů hlasovala pro cihlově oranžový návrh. 

 

Usnesení č. 9: 

 

Zastupitelstvo obce vybírá cihlově oranžovou variantu barvy fasády nového obecního úřadu. 

 

Výsledek hlasování: schváleno 

Počet hlasů: pro   6                   proti: 0                     zdržel se: 1 

 

 

K bodu 9 

 

Na závěr programu zasedání se starosta dotázal přítomných občanů, zda mají nějaké 

připomínky či návrhy k zastupitelstvu obce. Poté se začali hlásit jednotliví občané a proběhla 

diskuze. 

Jeden z občanů se dotázal, jak by se stavělo ZO k nápadu on-line přenosů zasedání 

zastupitelstva. Starosta odpověděl, že probíhala diskuze při tvorbě jednacího řádu 

zastupitelstva a většina zastupitelů byla proti. Zastupitel Karel Taft sdělil, že by mohlo dojít 

ke kolizi s nařízením GDPR při uchovávání záznamů z těchto přenosů. Další občan sdělil, že 

výstupem jednání zastupitelstva je zápis z jednání zastupitelstva a nemyslí si, že by online 

přenos byl přínosem pro obec. Karel Taft doplnil, že k lepší informovanosti občanů by přispěl 

podrobnější zápis. 

Další občan se dotázal, zda by bylo možné např. na webu obce prezentovat podrobněji 

plánované investiční akce obce, aby věděl, co se kde plánuje, případně kde už probíhá 

realizace. Starost odpověděl, že pokud se jedná o zakázku nad 500.000 Kč, tak se jedná o 

veřejnou zakázku a je zveřejněna na profilu zadavatele a je pro všechny přístupná. Na profilu 

zadavatele je zveřejněna projektová dokumentace, smlouva o dílo, předpokládaná rozpočtová 

cena, pohledy aj. Další ukazatel plánovaných akcí je rozpočet obce, kde jsou tyto akce 

zahrnuty. Zastupitelé se dohodli, že na pracovním jednání proberou možnosti přehledného 

zveřejňování investičních záměrů a probíhajících investičních akcí na webových stránkách 

obce. 



Poslední dotaz od občana byl vznešen, zda by bylo možné komentovat různé obecní 

příspěvky na obecním webu. Starosta sdělil, že ze zkušeností, kdy jsou anonymní pisatelé do 

diskuzí často vulgární, tak tuto formu by nedoporučoval. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



…………………………….                                                        …………………………… 

   starosta obce                                                                                  místostarosta 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Karel Taft   ………………………. 

                                  

                                 Jan Machát ……………………… 

 

Zasedání ukončeno v 18:20 hod. 

 

Zapsal:        Stanislav Slouka               ………………………. 

 


